

# 新品首发电动美甲器修指甲迷你指甲打磨机抛光5合1套装多功能

产品名称	新品首发电动美甲器修指甲迷你指甲打磨机抛光5合1套装多功能
公司名称	上虞海博电器有限公司
价格	面议
规格参数	建议零售价: ¥ 88.00 品牌:美佰电器 型号:028
公司地址	上虞市丰惠镇陈夏村
联系电话	82820688 13606580259

## 产品详情

### 产品特征 features

- 5种可自由更换的配件，完成专业美甲护理。
- 强劲小马达，安全无噪音。
- 鼠标造型，握感舒适。
- 配精美收纳盒，存放方便，随时可享美甲乐趣。
- 2节七号电池使用。
- 5pcs replaceable accessories for professional nail care.
- strong motor, powerful and quiet when working.
- mouse shape, comfortable feeling of holding.
- with delicate storage box, easy to take and use anywhere.
- .operated with 2 aaa batteries.(batteries not included.)

### 使用方法

- 电池安装 how to install battery:

打开电池盖 按电池极性指示方向装入2节7号电池。

- open the battery cover, and insert 2pcs aaa batteries as per the polarity instructions.

使用操作 how to use:

- 1.轻按收纳盒两侧的按压点打开盒盖，选择所需磨头，安装至产品前端连接轴。

金刚石打磨头：用来修磨自然指甲两侧和前缘两侧的硬角质

络钢玉打磨头：针对水晶甲的两侧和后缘进行打磨，令指甲平整有型

柱形白刚玉打磨头：打磨水晶甲表面或是打薄水晶甲前缘，也适用于自然甲

锥形白刚玉打磨头：用于修磨水晶甲的后缘，使水晶甲和甲板的连接处更平顺

羊毛抛光磨头：采用天然羊毛材质，抛光指甲，展现亮泽美甲

- 2.将开关键推至“on”处启动产品。开始美甲。

- 3.使用完毕后，关闭产品，将各配件存放于收纳盒内。

1. gently squeeze the press points on both sides of storage box to open it. select the attachment you want, and insert it into the main body.

metal tool: grind the hard cutin on the natural nails for the two sides and front edge

cylindrical alundum tool: polish the surface or thin the front edge of the acrylic nail,

it ' s also suitable for natural nails.

conical alundum tool: polish the back edge of the acrylic nail to get a smooth surface at the

joint with the natural nail.

carborundum tool: grind the acrylic nail for the two sides and back edge

wool tool: using natural wool material to polish the nail surface and get a shining art.

2. push the switch to on position and the unit starts working.

3. push the switch to off position after use. remove the attachment from main body, and put the

attachments into the storage box.

## 清洁和保养

- 1.使用后，请用小毛刷或纸巾清洁打磨头。
- 2.产品外部如有脏污，用干/湿布或纸巾清洁，请勿水洗

## how to clean

1. clean the attachments with a brush or tissue after use. 2. if there is dirt on the main body, please clean it with wet cloth or tissue. do not wash it with water.

## 注意事项

- 1.长时间不使用，请取出电池。
- 2.请将本品置于儿童触摸不到的地方。
- 3.非专业人士切勿拆卸产品主体。

## attention:

- remove batteries if the product will not be used for an extended period.
- keep out of reach of children.
- do not disassemble the main body if not being professional.

## 美容小贴士

### 指甲保养技巧

- 1、 尽量避免直接以指甲接触东西，或将指甲当做工具来使用，以减少伤及指甲的机会。
- 2、 保持手部干燥，在干燥的情况下病菌不易生长，感染的机会就会减少。
- 3、 减少接触各种刺激物，如肥皂、有机溶剂等等。如果必须要接触刺激物，尽可能戴保护性的手套。
- 4、 选择不含甲醛或丙酮的指甲油或亮光剂，而以含醋酸盐的产品替代。使用的次数最好不要超过一周一次，

指甲油停留在指甲上的时间不要超过5天。

beauty tips:

nail care maintenance:

1. to reduce the injury chance, please avoid your nails to touch things directly, or use your nails as tools.
2. keep your hands drying so the bacteria will not easily grow in dry circumstance, to minimize infection chances.
3. reduce the contact with all kinds of stimulus such as soap, organic solvent and so on. wear gloves if touching stimulus.
4. choose good nail oil or brightener with acetate but not with formaldehyde and acetone for use. suggest once a week for use and keep it on nails for

本产品的建议零售价是 ¥ 88.00，品牌是美佰电器，型号是028，颜色是粉白色，尺寸是10，产地是中国